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ZÁPIS č. 30 - 1/2007 

z jednání valné hromady DSO Vodovody a kanalizace Ž idlochovicko, 
konané dne 12.4.2007 ve Vojkovicích  

Přítomni: viz. prezenční listina (příloha č. 2 zápisu) 
 

1 Zahájení  

1.1 PŘIVÍTÁNÍ  

Předseda svazku Mgr. Vladimír Šmerda jako předsedající VH zahájil zasedání VH a přivítal 
přítomné členy svazku VaK Židlochovicko. 

1.2 USNÁŠENÍ SCHOPNOST 

Předsedající VH konstatoval: 
- dle prezenční listiny jsou přítomni zástupci 6 členů svazku disponující 231 hlasem 

z celkového počtu 7 členů svazku (celkem hlasů 258). 
- dle stanov Článku 9 Rozhodování valné hromady je VH způsobilá usnášení, je-li přítomna 

nadpoloviční většina  všech  členů svazku.  
- VH hromada tedy je schopná usnášení 
- pro přijetí usnesení je třeba nadpoloviční většiny hlasů všech členů svazku (celkový počet 

hlasů všech členů je 258 = > nadpoloviční většina je 130 hlasů) 
- dle stanov probíhá hlasování na valné hromadě aklamací pokud valná hromada nerozhod-

ne jinak 

1.3 PROGRAM JEDNÁNÍ: 

Předseda svazku předložil návrh programu jednání VH: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola pln ění usnesení z jednání VH  
3. Zpráva předsednictva o činnosti předsednictva od poslední VH 
4. Stav přípravy výstavby přivaděče VOV na VDJM Židlochovice  
5. Návrh RV2009 
6. Prioritní akce VaK Židlochovicko 2007  
7. Návrh R2007 
8. Různé 
9. Návrh na usnesení  
10. Závěr 

 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE         231 hlasů/0/0 
Návrh na program jednání VH byl schválen. 

1.4 VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ VH 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi: 
-     Ing. Jan Vitula (Židlochovice) 
-     Josef Srnec (Blučina) 
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Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE         231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat. 
 

1.5 VOLBA ČLENŮ NÁVRHOVÉ KOMISE  

Za členy návrhové komise byli navrženi: 
- Karel Klein (Vojkovice) 
- Miroslav Rožnovský (Hrušovany u Brna) 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE         231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

1.6 JMENOVÁNÍ ZAPISOVATELE  

Předsedající VH jmenoval zapisovatelem průběhu jednání VH tajemníka svazku Libora 
Šrámka. 
 

2 Kontrola pln ění usnesení z jednání VH  
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předmětem zápisu nejsou usnesení: 
- splněná dle důvodové zprávy v celém rozsahu,  
- která jsou na programu zasedání VH jako samostatné body programu dle důvodové zprá-

vy  
- která si nevyžádala přijetí navazujících nových usnesení. 

2.1 USNESENÍ Č. 13/24/2005 

VH schvaluje v souladu s platnými zásadami uhrazení nákladů na zhotovení díla Židlochovice 
- splašková kanalizace a vodovod pro lokalitu U zámku ve výši 8176 tis. Kč do 15.12.2007 
přitom: 

a) v roce 2006 uhradí VaK Židlochovicko zhotoviteli částku 1000 tis. Kč ze zdrojů VaK 
b) v roce 2007 uhradí VaK Židlochovicko zhotoviteli částku 1000 tis. Kč ze zdrojů VaK  
c)  do 15.6.2007 uhradí Židlochovice částku 6088 tis. Kč na účet VaK Židlochovicko (v 

případě neuhrazení bude požadovat VaK Židlochovicko smluvní pokutu ve výši odpo-
vídající minimálně úročení komerčního úvěru, který by k tomuto účelu byl nucen VaK 
Židlochovicko sjednat) 

d) do 15.12.2007 uhradí VaK Židlochovicko zhotoviteli částku 6176 tis. Kč (z toho ze 
zdrojů VaK 88 tis. Kč) 

e) v roce 2008 uhradí VaK Židlochovicko Židlochovicím 500 tis. Kč ze zdrojů VaK 
f) v roce 2009 uhradí VaK Židlochovicko Židlochovicím 500 tis. Kč ze zdrojů VaK 
g) v roce 2010 uhradí VaK Židlochovicko Židlochovicím 500 tis. Kč ze zdrojů VaK 
h) v roce 2011 uhradí VaK Židlochovicko Židlochovicím 500 tis. Kč ze zdrojů VaK 
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Plnění k 12.4.2007: splněno v rozsahu bodu a) 
Body b) c) d) e) f) g) h) jsou předmětem dodatku č. 1  ke smlouvě o vzájemné spolupráci ze 
dne 12.9.2005 (Židlochovice + VaK) uzavíraném podle „Zásad VaK Židlochovicko pro fi-
nancování priorit“. Židlochovice navrhují upravit termín  v bodě c) usnesení na 30.9.2007. 
Ostatní vzájemné závazky zůstanou nedotčeny. Předsednictvo doporučuje VH vyhovět návrhu 
Židlochovic. 
 
Návrh předsednictva na  
2.1.1 Usnesení č. 1/30/2007 
VH schvaluje změnu termínu v bodě c) usnesení č. 13/24/2005 na 30.9.2007 
 
Rozprava:  
Ing. Jan Vitula (Židlochovice): 
► odůvodnil požadavek Židlochovic na změnu termínu platby členského příspěvku a půjčky 

svazku .  
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 1/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

2.2 USNESENÍ Č. 5/28/2006 

VH schvaluje na základě návrhu obcí Unkovice a Blučina zařazení akcí: 
1. Unkovice – V+ K ul. Hrušovanská 
2. Unkovice – V + K  ul. Hranička 
3. Blučina – prodloužení K ul. Hřbitovní 

mezi prioritní akce VaK Židlochovicko na rok 2007 při financování akcí dle „Zásad VaK Ži-
dlochovicko pro financování priorit“ 
 
Plnění k 12.4.2007: nahrazeno usnesením č. 2/29/2006 viz. hlavní bod programu č. 6 Prioritní 
akce VaK Židlochovicko 2007  

2.3 USNESENÍ Č. 13/28/2006 

VH ukládá kontaktovat obce z bývalého Svazku vodovodů Rajhradsko a ověřit jejich zájem o 
členství ve VaK Židlochovicko. 
(O: předsednictvo, T: 03/2007) 
 
Plnění k 12.4.2007: nesplněno - z rozhodnutí předsednictva je s ohledem na časovou nároč-
nost plněno písemnou nabídkou členským obcím bývalého Svazku vodovodů Rajhradsko  
 
Návrh předsednictva na  
2.3.2 Usnesení č. 2/30/2007 
VH ukládá předsednictvu předložit zprávu se stanovisky oslovených obcí bývalého Svazku 
vodovodů Rajhradsko k písemné nabídce na členství ve VaK Židlochovicko. 
 
Rozprava: 
Ing. Jan Vitula (Židlochovice): 
► požádal o informaci, zda Svazek vodovodů Rajhradsko drží akcie VAS 
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Ing. Libor Šrámek (tajemník):  
► Svazek vodovodů Rajhradsko nevlastní akcie VAS, jako člen SVKMO akcie VAS, které 

vlastnil,  vložil nevratně do SVKMO  
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 2/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 
Předkladatel předložil ke zprávě o kontrole plnění usnesení z jednání VH návrh předsednictva 
na:  
2.3.3 Usnesení č. 3/30/2007 
VH bere zprávu o kontrole plnění usnesení z jednání VH na vědomí 
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 3/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 

3 Zpráva p ředsednictva o činnosti od poslední VH  
Předkladatel:  předseda 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
3.1.4 Usnesení č. 4/30/2007 
VH bere zprávu předsednictva o činnosti od poslední VH na vědomí 

 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 4/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 
Předsedající po vzájemné dohodě s  členy VH z časových důvodů zařadil projed-
nání bodů programu č. 5 a č. 6 před bodem programu č. 4. 
 

5 Návrh RV2009 
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
5.1.5 Usnesení č. 5/30/2007 
VH schvaluje RV 2009 v celkových příjmech 11200 tis. Kč, v celkových výdajích 11159 tis. 
Kč (včetně FI a FO), financování - 41 tis. Kč 
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Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 5/30/2007:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE    258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

6 Prioritní akce VaK Židlochovicko 2007  
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrhy předsednictva na  
6.1.6 Usnesení č. 6/30/2007 
VH ruší usnesení č. 5/28/2006 
 
6.1.7 Usnesení č. 7/30/2007 
VH schvaluje zařazení akce Židlochovice – splašková kanalizace Za bankou mezi prioritní 
akce VaK Židlochovicko na rok 2007 za podmínky financování akcí dle „Zásad VaK Židlo-
chovicko pro financování priorit“ 
 
Rozprava: 
Ing. Ivo Ošanec (Unkovice): 
► kdo je odpovědný za stanovení výše plánovaných nákladů akce Unkovice – V+K ul. Hra-

nička, když propočet nákladů dle vypracované DUR na tuto akci je dvakrát vyšší 
 
Ing. Libor Šrámek (tajemník): 
► navrhovatelem na zařazení akce mezi priority VaK Židlochovicko je obec a v návrhu na 

zařazení akce je nezbytné uvádět plánovací náklady na akci 
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 6/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 7/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 
Na zasedání VH se dostavila starostka obce Přísnotice JUDr. Jarmila Pavelková a 
počet hlasů, kterými disponovali zástupci členů DSO VaK Židlochovicko na zase-
dání VH se změnil na 258. 
 

4 Stav p řípravy výstavby p řivaděče VOV na VDJM Židlochovice  
Předkladatel:  Ing. Miloš Brzák, CSc. (výkonný ředitel VOV)  
Popis:    ústní důvodová zpráva  
 
Předkladatel uvedl: 
► informoval o aktuálním personálním zastoupení v orgánech VOV s.m.o. po komunálních 

volbách 2006 
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► prezentoval jednotlivé etapy budování VOV a informoval o prozatímním odstoupení od 
realizace V. etapy  

► aktuální stav přípravy IV. etapy - výstavby přivaděče VOV pro Židlochovicko: vydáno 
ÚR a jsou vytvořeny technické a majetkové podmínky pro vydání vodoprávního povolení,   

► celkové náklady na přípravu výstavby přivaděče VOV do oblasti Židlochovicka jsou 3,09 
mil. Kč a na vlastní výstavbu přivaděče VOV na Židlochovicko jsou náklady cca 90 mil. 
Kč  

► podaná žádost o dotaci ze zdrojů EU byla zamítnuta oficiálně z důvody „malý projekt“, 
ale hlavním důvodem je spor EU a ČR o podobu provozních smluv uzavíraných mezi 
vlastníky infrastruktury a provozními společnostmi 

► po vydání nové republikové metodiky pro podávání žádosti o dotace ze zdrojů EU bude 
vypracována nová žádost (náklad cca 1,0 mil. Kč) 

► pravděpodobný termín pro realizaci IV. etapy výstavby přivaděče VOV pro Židlochovic-
ko bude nejdříve rok 2010 (do roku 2010 budou prioritně finančně vykrývány závazky ČR 
především v tzv. špinavé vodě)  

 
Rozprava: 
Karel Klein (Vojkovice):  
► jak je vybudování přivaděče VOV na Židlochovicko efektivní s ohledem na vložené fi-

nanční zdroje a následnou cenu vodného  
 
Ing. Miloš Brzák, CSc. (VOV): 
► investice do vodního hospodářství jsou „prodělkové“ s ohledem na cenu vodného a spo-

třeba vody se ještě neustále snižuje, přesto by tyto skutečnosti neměly být v případě přiva-
děče VOV na Židlochovicko rozhodujícím kriteriem s vazbou na ohrožení stávajícího 
vodního zdroje záplavovými vodami 

 
Mgr. Vladimír Šmerda (předseda):  
► zájmem VaK Židlochovicko je mít aktuální informace o stavu přípravy výstavby přivadě-
če VOV na Židlochovicko z důvodu nutných investic na uchování dočasného provozu ČS 
Vojkovice 

► je reálné hledat prostředky na realizaci přivaděče VOV na Židlochovicko i z jiného zdroje 
než z EU 

 
Ing. Miloš Brzák, CSc. (VOV): 
► doporučil stanovit termín pro přijetí rozhodnutí VaK a VOV, zda se bude pokračovat 

v přípravě na připojení 
► v případě jiných finančních zdrojů než z EU by pravděpodobně nastal problém 

s financováním (náklady 90 mil. Kč) 
 
Ing. Jan Vitula (Židlochovice):  
► je znám objem nutných investic na ČS Vojkovice pro zachování provozu 
 
 
Mgr. Vladimír Šmerda (předseda):  
► VaK obdržel od VAS v předchozím období kalkulaci nezbytných nákladů pro zachování 

provozu na ČS Vojkovice ale bude vhodné kalkulaci zaktualizovat 
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Miroslav Rožnovský (Hrušovany u Brna):  
► doporučil vyžádat si u VAS postupný harmonogram obnovy ČS Vojkovice 

s rozpočtovými náklady 
 
Karel Klein (Vojkovice):  
► doporučil v případě připojení na VOV ČS Vojkovice nelikvidovat ale zakonzervovat 
 
Mgr. Vladimír Šmerda (předseda) podal návrhy na: 
4.1.8 Usnesení č. 8/30/2007 
VH ukládá předsednictvu sledovat a v součinnosti s  VOV s.m.o. koordinovat činnosti  pří-
pravy IV. etapy výstavby přivaděče VOV pro Židlochovicko a to včetně zajištění finančních 
zdrojů pro výstavbu 
 
4.1.9 Usnesení č. 9/30/2007 
VH ukládá předsednictvu projednat s VAS, a.s. specifikaci nákladů nezbytných pro uchování 
vodního zdroje Vojkovice v  provozu  
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 8/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 9/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

7 Návrh R2007 
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
7.1.10 Usnesení č. 10/30/2007 
VH schvaluje R 2007 v celkových příjmech 15947 tis. Kč, v celkových výdajích 18063 tis. 
Kč (včetně FI a FO), financování 2116 tis. Kč 
 
Rozprava:  
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 10/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

8 Různé 

8.1 INFORMACE O AKTUALIZOVANÉ KALKULACI VODNÉHO 2007 (BEZ OPATOVIC) 

Předkladatel:  tajemník 
Popis:    ústní důvodová zpráva  
 
Předkladatel: 
► informoval o dopadech vystoupení Opatovic z VaK Židlochovicko do kalkulace vodného 

2007  
► předložil návrh předsednictva na  
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8.1.11 Usnesení č. 11/30/2007 
VH bere aktualizovanou kalkulaci vodného 2007 na vědomí 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č.11/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE     258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 

8.2 AUDIT HOSPODAŘENÍ 2006 

Předkladatel:  tajemník 
Popis:    ústní důvodová zpráva  
 
Předkladatel uvedl: 
► informoval o zprávě auditora k provedené kontrole hospodaření 2006 
► předložil návrh předsednictva na  
8.2.12 Usnesení č. 12/30/2007 
VH bere zprávu auditora o hospodaření DSO VaK Židlochovicko v roce 2006 na vědomí 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č.12/30/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE     258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9 Návrh na usnesení  
Za návrhovou komisi předložil Karel Klein návrh na usnesení ze zasedání VH (viz příloha č. 
1 zápisu) 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení ze zasedání VH: PRO/PROTI/ZDRŽEL SE  258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

10 Závěr  
Předseda svazku Mgr. Vladimír Šmerda ukončil zasedání VH 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……………………………………   ……………………………….. 

Ing. Jan Vitula      Josef Srnec  
 
 
Zapsal: tajemník Ing. Libor Šrámek 


